



The English Version of the Client Application and all BMF Agreements are the Legal and enforceable contracts. All terms and conditions contained within the English version shall survive any typographical and/or translation errors contained within a Non-English version of these documents and such errors shall be deemed unenforceable in any legal proceeding. If any terms or conditions listed within a translated version of these documents fail to form a logical statement, whether grammatically or otherwise, you should contact BMF before signing. It is the client's obligation to obtain and fund his/her own translation of the English version of all Applications and Agreements if the provided translation is in doubt. BMF advises that before signing any Client Application and/or Agreement, you should carefully read and understand all the terms and conditions contained therein. A signed Agreement will serve as your testament that you have understood all of the terms and conditions as stated in the English Agreement

النسخة الإنجليزية من طلب العميل وجميع اتفاقات BMF هي العقود القانونية والسارية. وجميع الشروط والأحكام المشمولة في النسخة الإنجليزية لا تمت بصلة لأي خطأ مطبعي و/أو خطأ في الترجمة يكون مشمولاً في النسخ غير الإنجليزية لهذه المستندات، ولا تكون هذه الأخطاء سارية في أي إجراءات قانونية. وإذا لم يتم فهم الشروط والأحكام المنصوص عليها في النسخة المترجمة لهذه المستندات في صورة منطقية، إما نحوياً، أو لأي سبب خلاف ذلك، يجب عليك الاتصال بشركة BMF قبل التوقيع عليها. ويلتزم العميل بالدفع مقابل الترجمة الخاصة به/بها من اللغة الإنجليزية لجميع الطلبات والاتفاقات إذا كان لديه شك في الترجمة المقدمة. كما تنصح BMF قبل التوقيع على طلب العميل و/أو الاتفاقية، بقراءة وفهم جميع الشروط والأحكام المتضمنة فيها بعناية. حيث أن الاتفاقية الموقعة ستكون بمثابة إثبات أنك قد فهمت جميع الشروط والأحكام المنصوص عليها في الاتفاقية الإنجليزية.



## INTEREST FREE ACCOUNT TERMS

## شروط فتح حساب بدون فوائد

I, \_\_\_\_\_, the undersigned (hereinafter referred to as "Client"), in consideration of Boston Merchant Financial or any of its affiliates (hereinafter referred to as "BMFN"), agreeing to offer me one or more accounts which is neither credited nor debited interest charges on all Contracts for Difference (hereinafter referred to as "CFD") on currencies and CFDs on futures on positions which are rolled over and carried forward from previous days activity (hereinafter referred to as "Interest Free Terms"), hereby acknowledge, agree to and understand the following:

(a) BMFN is offering such account terms in reliance solely on representations made by Client and BMFN is authorized, at any time, to revoke such offering should it have reasonable belief that the Client has misrepresented him/herself in order to acquire such interest free terms. BMFN is not required to provide Client of proof of such reasonable belief should it decide to revoke such terms.

(b) BMFN makes no written, oral or implied promises or guarantees relating to the duration of time in which the Interest Free Terms will be made available to Client and applied to Client account(s);

(c) BMFN reserves the right, at any time and from time to time, for any reason in its sole discretion and without liability to Client, to unilaterally amend or cancel the offering of Interest Free Terms which actions shall include, but not be limited to: retroactively accessing swap/interest fees against prior trading should it find reasonable belief of misrepresentations; charging of swap/interest fees on future trading; and/or the closure of Client account. BMFN will serve immediate notice to client of such actions delivered to Client's email address provided within his/her account application;

(d) The Interest Free Terms being offered to Client by BMFN are limited in scope, and apply only to

أنا، \_\_\_\_\_، الموقع أدناه (يشار إليه فيما بعد باسم "العميل")، فيما يخص Boston Merchant Financial أو أي من شركاتها التابعة (يشار إليها فيما بعد باسم "BMFN")، أوافق على عرضها لي لحساب واحد أو أكثر والذي لا يتم تحميله بفوائد في جانبه المدين أو الدائن على جميع عقود الفروق ("يشار إليها فيما بعد باسم "عقود الفروق") على العملات وعقود الفروق على العقود الآجلة وعلى المراكز التي يتم تمريرها أو ترحيلها من أنشطة الأيام السابقة (يشار إليها فيما بعد بـ "شروط الخلو من الفوائد")، وأقر بموجب ذلك وأفهم وأوافق على التالي:

(أ) تقدم BMFN شروط الحساب هذه بما يتوافق حصرياً على مزاعم العميل و BMFN مفوضة، في أي وقت، على فسخ أي من هذه العروض إذا كان لديها اعتقاد منطقي بأن العميل قد أساء عرض نفسه للحصول على شروط الخلو من الفوائد هذه. ليس على BMFN أن تقدم للعميل إثباتاً لهذا الاعتقاد المنطقي إذا قررت فسخ هذه الشروط.

(ب) لا تقدم BMFN أي وعود أو ضمانات كتابية، أو شفوية فيما يختص بمدة وقت شروط الخلو من الفوائد والذي سيكون متاحاً للعميل وسينطبق على حساب (حسابات) العميل؛

(ج) تحتفظ BMFN بالحق في أي وقت من وقت لآخر، ولأي سبب من الأسباب، وفقاً لتقديرها الخاص وبدون أي التزام على العميل على التعديل من جانبها أو إجراء أي تغييرات في شروط الخلو من الفوائد. وقد تشمل هذه التعديلات، على سبيل المثال لا الحصر، احتساب رسوم التمرير/الفوائد مقابل التداولات السابقة إذا كان لديها اعتقاد معقول بإساءة العرض؛ أو تغيير رسوم التمرير/الفوائد على التداولات المستقبلية؛ و/أو إغلاق حساب العميل. وتقدم BMFN إخطاراً فورياً إلى العميل بهذه الإجراءات يتم تسليمه إلى عنوان البريد الإلكتروني للعميل الموجود في طلب فتح حسابه.

(د) شروط الخلو من الفوائد المقدمة للعميل من قبل BMFN محدودة في نطاقها ولا تنطبق سوى على مراكز عقود الفروق على العملات

العميل CLIENT:

|            |               |
|------------|---------------|
| Print Name | الاسم مطبوعاً |
| Signature  | التوقيع       |
| Date       | التاريخ       |

العميل (إذا كان حساباً مشتركاً): CLIENT (IF JOINT ACCOUNT)

|            |               |
|------------|---------------|
| Print Name | الاسم مطبوعاً |
| Signature  | التوقيع       |
| Date       | التاريخ       |



## Boston Merchant Financial

positions maintained in CFDs on currencies and futures. Client agrees and understands that the Interest Free Term do not apply to any other products being offered by BMFN.

(e) Should BMFN send notification of its intentions to revoke the Interest Free Terms as set forth in section (b) and Client fails to notify BMFN of his/her desire to close the account or applicable positions prior to the expiration of the Notice Period, all positions maintained in that account or positions established thereafter, will begin to be credited or debited interest charges; and

(f) In no event shall BMFN or any of its affiliates, subsidiaries, officers, directors, employees, or agents be liable to Client for any damages, claims or costs whatsoever or any consequential, indirect, incidental damages, or any lost profits, trading losses, margin calls or debit balances, sustained or alleged to have been sustained as a result of the revocation of the Interest Free Terms, even if a BMFN representative has been advised of the possibility of such.

**By signing below, I accept, acknowledge and understand the Interest Free Account Terms as contained herein.**

والعقود الآجلة. ويوافق العميل ويفهم أن شروط الخلو من الفوائد لا تنطبق على المنتجات الأخرى المقدمة من BMFN.

(هـ) إذا أرسلت BMFN إشعاراً بنيةتها في فسخ شروط الخلو من الفوائد كما هو موضح أعلاه في القسم (ب)، وعندما يخفق العميل في إشعار BMFN برغبته في إغلاق الحساب أو المراكز ذات الصلة قبل انتهاء فترة الإشعار، تظل جميع المراكز في هذا الحساب أو المراكز التي تتم فيما بعد، ويتم تحميلها بفوائد مدينة ودائنة؛ و

(و) لا تكون BMFN، أو أيًا من شركاتها التابعة، أو شركاؤها، أو موظفيها، أو مديريها، أو عمالها، أو وكلائها مسئولون تجاه العميل عن أي تلف، أو قضايا، أو تكاليف أياً كانت أو أي تلف تابع لذلك أو غير مباشر، أو عرضي، أو أي أرباح مفقودة، أو خسائر تداول، أو أرصدة مدينة، أو باقية، أو يزعم أن تكون باقية كنتيجة لفسخ شرط الخلو من الفوائد حتى ولو أخطر ممثل BMFN باحتمالية حدوث ذلك. بالتوقيع أدناه، أقبل، وأقر، وأفهم شروط فتح حساب خالي من الفوائد كما هو مشمول في هذه الوثيقة.

بالتوقيع أدناه، أقبل، وأقر، وأفهم شروط فتح حساب خالي من الفوائد كما هو مشمول في هذه الوثيقة.

العميل CLIENT:

|            |               |
|------------|---------------|
| Print Name | الاسم مطبوعاً |
| Signature  | التوقيع       |
| Date       | التاريخ       |

العميل (إذا كان حساباً مشتركاً): CLIENT (IF JOINT ACCOUNT):

|            |               |
|------------|---------------|
| Print Name | الاسم مطبوعاً |
| Signature  | التوقيع       |
| Date       | التاريخ       |